
ПРОТОКОЛ 

засідання Ради з питань внутрішньо переміщених осіб при Виконавчому 

комітеті Кропивницької міської ради 

 

27 лютого 2025 року         № 2 

м. Кропивницький 

 

 

Головував: 

 

КОЛОДЯЖНИЙ Сергій                    -  заступник міського голови з питань 

Олександрович                                       діяльності виконавчих органів ради 

 

Присутні: Антонов А.А., Башкірова О.В., Бондаренко Н.М., Бур’яненко І.І., 

Вовк Ю.М., Гайченя Н.В., Головко О.М., Кур’ян А.С., Ніколаєва І.М.;  

в режимі онлайн: Кашлаков О.Є., Лук’янцева Л.Ю., Рижков А.О., Романов В.В.; 

запрошені: Лафазан Іван – представник Центру підтримки переселенців 

"ЯМаріуполь", Свиридова Олеся – представниця благодійного фонду "Право на 

захист". 

 

Відсутні: Горбенко О.А., Лисонь Н.В., Місюня Л.В., Нікулін В.С., Чуйко О.В.. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про рекомендації щодо покращення формулювань плану роботи Ради з 

питань внутрішньо переміщених осіб при Виконавчому комітеті Кропивницької 

міської ради на 2025 рік. 

 

Доповідач: Ігор БУР’ЯНЕНКО 

член Ради з питань ВПО, 

приватний підприємець та 

волонтер 

 

2. Різне. 

 

ПО 1 ПИТАННЮ 

СЛУХАЛИ: 

Ігоря БУР’ЯНЕНКА, який проінформував членів Ради з питань ВПО про 

рекомендації щодо покращення формулювань плану роботи Ради з питань 

внутрішньо переміщених осіб при Виконавчому комітеті Кропивницької міської 

ради на 2025 рік.  
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ВИСТУПИЛИ: 

Сергій КОЛОДЯЖНИЙ, Юлія ВОВК, Наталя БОНДАРЕНКО,  

Андрій КУР’ЯН, Анатолій РИЖКОВ, Олександр КАШЛАКОВ. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію взяти до відома. 

2. Взяти за основу запропонований план з подальшим його 

доопрацюванням. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

за – 13; 

утрималися – 1. 

 

ПО 2 ПИТАННЮ 

СЛУХАЛИ: 

 

Юлію ВОВК, яка ознайомила присутніх з інформацією про надання 

внутрішньо переміщеним особам субсидії на оренду житла та запланованими 

заходами УВКБ ООН щодо надання грошової допомоги для проведення 

ремонтних робіт 50 домогосподарствам внутрішньо переміщених осіб у 

Кіровоградській області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Андрій КУР’ЯН. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію взяти до відома. 

2. За ініціативи Ради з питань ВПО організувати зустріч з представником 

Головного Управління Пенсійного фонду України у Кіровоградській області з 

метою висвітлення питання про надання субсидії на оренду житла внутрішньо 

переміщеним особам, а також запросити на зустріч громадські організації, які 

працюють з ВПО. 

 

 

 

Голова Ради з питань ВПО               Сергій КОЛОДЯЖНИЙ 

 

 

Секретар Ради з питань ВПО    Ольга БАШКІРОВА 


